

Date: 5<sup>th</sup> February 2026

التاريخ: 5 فبراير 2026

**Subject: Resignation of Board Member**

His Excellency, Dr. Yousuf Salim Mohammed Al Hinai, Member of the Board of Directors of the Company, has submitted his resignation from the Board, this is due to the issuance of Royal Decree No. (21/2026) appointing him as Chairman of the Government Communication and Performance Improvement Unit at the General Secretariat of the Council of Ministers, the Board of Directors has approved this resignation effective from 4<sup>th</sup> February 2026.

The Board expresses its sincere appreciation & gratitude to His Excellency for the valuable efforts & contributions rendered during his tenure as a Board Member & wishes him continued success.

The item regarding the vacant position for the new Board member will be included in the agenda of the Annual General Meeting scheduled to be held in March 2026.

## الموضوع: استقالة عضو مجلس الإدارة

قدم سعادة الدكتور يوسف بن سالم بن محمد الهنائي، عضو مجلس إدارة للشركة، إستقالته من عضوية المجلس وذلك الصادر المرسوم السلطاني رقم (21/2026) بتعيينه رئيساً لوحدة التواصل وتطوير الأداء الحكومي في الأمانة العامة لمجلس الوزراء بالدرجة الخاصة، وقد وافق مجلس الإدارة على هذه الإستقالة اعتباراً بتاريخ 4 فبراير 2026م.

ويعرب مجلس الإدارة عن خالص شكره وتقديره لسعادةه على  
الجهود القيمة التي بذلها خلال فترة عضويته في مجلس إدارة  
الشركة، ممنون له دوام التوفيق والسداد.

وسوف يتم إدراج بند **المركز الشاغر لعضو مجلس الإدارة** الجديد في جدول أعمال اجتماع **الجمعية العامة لعادية السنوية** المزمع عقده في شهر مارس 2026م.

**Usama Al Barwani**  
**Chief Executive Officer**

أسامة البرواني  
رئيس التنفيذي

